

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: RUMM FINANCIAL BROKERAGE Date: 31-12-2025 02:33:00 PM Subject: Board of Directors Decisions	السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: رم للوساطة المالية التاريخ: 31-12-2025 02:33:00 PM الموضوع: قرارات مجلس الإدارة
Kindly be informed that the Board of Directors of (Rum Financial Brokerage Company) decided at its eighteenth meeting held on 12/31/2025 unanimously to extend the mandate granted to Board Member Mr. Hamdan Mustafa Fayyad Al-Fawaeer as a delegated member of the Board of Directors to dedicate himself to the duties of the General Manager and to authorize him to sign on administrative matters until 31/03/2026.	أرجو إعلامكم بأن مجلس ادارة شركة (رم للوساطة المالية) قرر في اجتماعه الثامن عشر المنعقد بتاريخ 2025/12/31 بالاجماع تمديد التفويض الممنوح لعضو مجلس الإدارة السيد حمدان مصطفى فياض الفواعير كعضو منتدبا عن مجلس الإدارة للتفرغ قائم باعمال المدير العام و تفويضه بالتوقيع عن الأمور الاداريه حتى تاريخ 2026/03/31
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: orayb al- najjar	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: orayb al- najjar